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Trafiknämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2020-08-27, § 11 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 27 augusti 2020 kl. 16.00 – 16.30 
   

 Plats Rådssalen, Stadshuset 
   

 Justering Tisdagen den 8 september 2020 §§ 1-8, 11-13, 19-22, 25 

   

 Omedelbart justerade paragrafer 

 Justering Torsdagen den 27 augusti 2020, §§ 9-10, 14-18, 23-24, 

26-27 

  

 

Daniel Helldén Rikard Warlenius 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Daniel Helldén (MP), ordföranden  

Rikard Warlenius (V), vice ordföranden  

 

Ulla Hamilton (M)  

Jan Tigerström (M)  

Eva Ekmehag (M)  

Patrik Silverudd (L)  

Johan Fälldin (C)  

Mikael Valier (KD)  

Jan Valeskog (S)  

Inger Edvardsson (S)  

Marlene Karlén (V)  

Mads Lundgaard (SD)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Emil Stensson (S) för Emmelie Renlund (S) 

 
Ersättare: 

Tomas Tetzell (M)  

Bo Lindner (M)  

Camilla Kylenfelt (MP)  

Svante Linusson (C)  

Joel Höglund (V)  

Natalia Espinosa (V)  

Peter Wallmark (SD)  

Malin Ericson (Fi)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunilla Glantz, Åse Geschwind, Anna Green, Ulrika 

Falk, Philip Hall, Inga-Lill Hultin, Anne Kemmler, Mattias Lundberg, Bengt 

Stenberg och personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-13 samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Lovisa Dahlström. 
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 § 11 
Kulturstråket Husby, en del av Grönare Stockholm. 
Genomförandebeslut 
Dnr T2017-00093 
 
Beslut 

Trafiknämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafiknämnden godkänner förslag till genomförande av 

 projektet Grönt kulturstråk Husby C – Husby gård i enlighet 

 med kontorets tjänsteutlåtande och till en beräknad 

 investeringsutgift om 13,0 mnkr. 

 

2 Trafiknämnden beslutar att anmäla beslutet till Rinkeby-

 Kistas stadsdelsnämnd. 

 

1 Trafiknämnden beslutar att ge trafikkontoret i uppdrag att 

genomföra upphandlingar samt teckna avtal inom ramen för 

föreliggande genomförandebeslut. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 10 juni 2020.  

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Daniel Helldén (MP), Ulla Hamilton m.fl. (M), 

Patrik Silverudd (L), Johan Fälldin (C), Mikael Valier (KD), 

Jan Valeskog m.fl. (S) och Mads Lundgaard (SD) föreslår 

(se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Rikard Warlenius m.fl. (V) föreslår att 

nämnden beslutar att bifalla kontorets förslag till beslut samt 

att därutöver anföra följande: 

 

Det är angeläget att projektet genomförs i sin helhet. Om 

budgetramarna inte ser ut att hålla på grund av pandemin 

återkommer kontoret till nämnden med en reviderad budget, 

snarare än bantar projektet. 

Vi är positiva till förslaget om ett kulturstråk i Husby och 

uppskattar metoden att involvera lokalsamhället i planerna. 

Väl genomfört kan det bli en stor förbättring, med stort 

värde för de som rör sig i området. 

Husby är ett av de områden som brukar hänvisas till som 

utsatt, trångboddheten är utbredd och många rör sig därför 
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ute ofta. Av det skälet är det extra positivt och viktigt med 

den här typen av insatser i ett sådant område. 

Det är även ett område där det är viktigt att bygga upp 

förtroendet för politiken och kommunen. En viktig metod är 

samråd med de som bor och är verksamma i området, på så 

sätt som skett här. 

Husby konst- och hantverksförening har besökare från stora 

delar av kommunen och regionen vid sina utställningar och 

evenemang, vilket är positivt för hela Husby och 

Järvaområdet. Att dra nytta av ett samarbete där den lokala 

kompetensen fortsatt tas väl tillvara för att skapa ett 

kulturstråk är mycket välkommet. 

Med tanke på detta är det viktigt att projektet blir så bra som 

möjligt och så många som möjligt av de önskemål som 

inkommit från lokalsamhället blir förverkligade. Därför är 

det oroande och ovanligt med förbehållet att projektet kan 

komma att krympa ifall de ekonomiska förutsättningarna 

förändras i och med pandemin.  

Vi föreslår därför att kontoret, om budgeten ser ut att 

överskridas, i sedvanlig ordning återkommer till nämnden 

med ett reviderat beslutsförslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Daniel Helldén (MP) ställer förslagen mot varandra 

och finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds 

av ordföranden Daniel Helldén (MP), Ulla Hamilton m.fl. (M), 

Patrik Silverudd (L), Johan Fälldin (C), Mikael Valier (KD), Jan 

Valeskog m.fl. (S) och Mads Lundgaard (SD). 

 
Reservation 

Vice ordföranden Rikard Warlenius m.fl. (V) reserverar sig mot 

beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Jan Valeskog m.fl. (S) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 

 

Vi välkomnar förslaget till genomförandesbeslut för 

Kulturstråket Husby. Genom att utveckla en befintlig 

gångväg i Husby, som idag upplevs otrygg, till ett attraktivt 

kulturstråk kommer stråket omvandlas till en intressant och 

trygg entré till Igelbäckens kulturreservat för alla boende i 

Husby och bli en målpunkt i Stockholm. Denna satsning 

ingår i Grönare Stockholm som vi drev igenom i den 

rödgrönrosa majoriteten. 
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Grönare Stockholm är en del av en politik för ett Stockholm 

för alla, där vi inte bara satsar på innerstan utan även 

utvecklar grönområden och parker i ytterstaden. Detta är 

särskilt angeläget i socio-ekonomiskt svaga områden, där vi 

genom att öka tillgången till attraktiva rekreationsområden 

samtidigt ökar tryggheten, utvecklar det offentliga rummet 

och bidrar till en stad som håller ihop.  

För oss utgör investeringarna inom Grönare Stockholm en 

del av en politisk helhet där vi, inom ramen för höjda 

ambitioner för bostadsbyggandet, stärker tillgången till 

grönområden och parker. Därmed visar vi att det går att 

möta behovet av fler bostäder och att samtidigt utveckla 

attraktiviteten och livskvaliteten i vår stad. Satsningarna 

inom Grönare Stockholm stärker även klimatanpassning, 

ekologiska värden och gröna kopplingar och samband. 

Vi hoppas att den nya majoriteten bygger vidare på detta 

och bedriver en politik för en jämlik stadsmiljö. Vi ser med 

oro på det innerstadsfokus som präglar Stockholms stads 

budget för 2020 och den nya majoritetens satsningar. 

 
Ersättaryttrande 

Malin Ericson (Fi) instämmer i särskilt uttalande från Jan Valeskog 

m.fl. (S). 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Åse Geschwind 
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